
Beknopt verslag bestuurlijk overleg EZ De Peel van 28 mei 2020 

 

Aanwezig: wethouders Biemans (Deurne), Van Dijk (Gemert-Bakel), Van de Brug (Helmond), 

Meulensteen (Laarbeek) en Swinkels (Someren), Patrick Gering, Elles Aertsen, Dirk van den 

Hombergh, Martin van Montfort 

Afwezig: wethouder Van Moorsel (Asten) 

 

Wethouder Van Moorsel heeft schriftelijk inbreng aangeleverd. 

 

Rapportage programmering bedrijventerreinen De Peel 

Ten opzichte van de conceptrapportage zijn enkele kleine wijzigingen doorgevoerd. De definitie-

ve rapportage wordt unaniem vastgesteld. 

 

Door meerdere wethouders wordt aangegeven dat het belangrijk is om snel aan de slag te gaan 

met de afspraken. Hierbij wordt vooral het 1-loket genoemd. 

 

Ontwikkeling Bouwbedrijf Maas in Someren 

Wethouder Swinkels geeft een korte toelichting. Het betreft deels legalisering van een bestaan-

de situatie van een bedrijf dat er al jaren zit. Het betreft met name buitenopslag en er is ge-

zorgd voor een goede landschappelijke inpassing. 

 

Het voorstel wordt unaniem vastgesteld. 

 

Ontwikkeling SHI in Asten 

Het voorstel betreft enerzijds de vraag of SHI zich kan vestigen in Asten en anderzijds een ver-

zoek om additionele hectares in de bedrijventerreinenprogrammering. 

 

Het gedeelte m.b.t. de additionele hectares roept vragen op en vergt een nadere uitwerking en 

onderbouwing. 

 

Er wordt unaniem ingestemd met vestiging van SHI in Asten. 

Er wordt besloten om het vraagstuk rondom additionele hectares in de bedrijventerreinenpro-

grammering aan te houden tot een volgende vergadering. Er wordt aan de ambtelijke voorbe-

reidingsgroep gevraagd om een nader advies. 

 

Stappenplan regionaal bedrijventerrein 

Dirk van den Hombergh geeft een korte toelichting op het voorstel. 

De voorgestelde samenstelling van de stuurgroep zorgt voor vragen over een goede verhouding 

tussen de subregio’s. Als voorstel wordt gedaan om de stuurgoep samen te stellen uit twee be-

stuuders namens De Peel en twee bestuurders namens Stedelijk Gebied Eindhoven. Een van de 

twee plekken namens Stedelijk Gebied Eindhoven zou dan ingevuld dienen te worden door Hel-

mond. 

 



 

Er wordt unaniem ingestemd met het stappenplan, met de gewijzigde samenstelling van de 

stuurgroep. 

 

Afsluiting 

Afgesproken wordt om de volgende keer weer fysiek te overleggen. 

 

Elles Aertsen roept om komend half jaar verder te werken aan de kwaliteitseisen van bedrijven-

terreinen. Ze wijst erop dat dit ook onderdeel is van de afspraken. 

 

Wethouder Swinkels spreekt zijn complimenten uit voor de raadsconsulatie van 13 mei 2020, 

ook namens raadsfracties Someren. De overige aanwezigen sluiten zich daarbij aan. 


